

Opening procedures through the first week of the
academic year 2022-2023 that commences from 29/8/2022

آلية الدوام خلال الأسبوع الأول 8/29 – 9/2
من العام الدراسي 2022-2023

Date: 25/08/2022

التاريخ: 2022/08/25 م

Dear Parents/ Guardians Greeting

السادة أولياء الأمور الأعزاء

تحية طيبة وبعد،

We are honored to express our sincere greetings and warm wishes at the beginning of the new academic year 2022-2023. May Allah guide our students' steps towards success. Here we highlight some clarifications and instructions for a safe and smooth school opening for the current year.

نهدىكم أطيب التحيات وأجمل الأمنيات ببدء العام الدراسي الجديد جعله الله عام خير وبركة ونجاح ونضع بين أيديكم بعض التوجيهات الخاصة باستئناف الدوام للفصل الدراسي الحالي.

Opening procedures through the first week of the academic year 2022-2023 that commences from 29/8/2022:

آلية الدوام خلال الأسبوع الأول 8/29 – 9/2 من العام الدراسي 2022-2023

- Monday, August 29th, **only** grade 1, 4, 7, 12 students are planned to come to the school campus. Grade 1 students can only access the school through the KG gate, while students of grades 4, 7 (boys), and 12 (boys) are assigned to gate No. 5. At the same time, the girls' students of grades 7 and 12 are welcomed through gate No. 3.
- Tuesday, August 30th, grade 2, 5, 8, and 11 students are expected to attend school. Grade 2 students are assigned the KG gate, while grades 5, 8 (boys) and 11 (boys) can access the campus through gate No. 5. girls students in grade 8 and 11 are allowed through gate No. 3.
- Wednesday, August 31st, the students of grades 3, 6, 9, and 10 attend school. Grades 3, 6 (girls), 9 (girls), and 10 (girls) students access the school through gate No. 3, while grades 6 (boys), 9 (boys), 10 (boys) are allowed through gate No. 5.
- All students (except KG2) will resume attending school on Thursday, September 1st.
- KG2 students will start attending school on Monday, September 5.
- Students who are not registered in the transportation service will leave school from the identified gates for their departments, as was the case last year as follows:
 - Parents receive their children from grades one to three from Gate No. (3).
 - Parents receive their children from the fourth to sixth grades (girls) from Gate No. (5).

- يوم الإثنين الموافق 8/29 يحضر طلبة الصفوف الأول والرابع والسابع والثاني عشر **فقط**. حيث سيتم استقبال طلبة الصف الأول من بوابة مبنى الروضة والصف الرابع من البوابة رقم 5 والصف السابع والثاني عشر بنات من البوابة رقم 3 والصف السابع والثاني عشر بنين من البوابة رقم 5.
- يوم الثلاثاء الموافق 8/30 يحضر طلبة الصف الثاني، والخامس، والثامن، والحادي عشر **فقط**. حيث سيتم استقبال طلبة الصف الثاني من بوابة مبنى الروضة والصف الخامس من البوابة رقم 5 والثامن والحادي عشر بنات من البوابة رقم 3 والثامن والحادي عشر بنين من البوابة رقم 5.
- يوم الأربعاء الموافق 8/31 يحضر طلبة الصف الثالث والسادس والتاسع والعاشر **فقط** ويتم استقبال طلبة الصف الثالث من البوابة رقم 3، الصفوف السادس والتاسع والعاشر بنات من بوابة رقم 3، الصفوف السادس والتاسع والعاشر بنين من بوابة رقم 5.
- يُستأنف جميع طلبة المدرسة الدوام عدا الروضة الثانية. اعتباراً من يوم الخميس الموافق 9/1
- يخرج الطلبة الغير مشتركين بخدمة المواصلات مع ذويهم من البوابات الخاصة بأقسامهم كما كان الحال عليه في العام الماضي للتذكير بأرقام بوابات الخروج:**
 - يستلم أولياء الأمور الطلبة من الصف الأول حتى الثالث من البوابة رقم (3).
 - يستلم أولياء الأمور الطلبة من الصف الرابع حتى السادس (بنات) من البوابة رقم (5).
 - يستلم أولياء الأمور الطلبة من صفوف السابع حتى الثاني عشر (بنات) من البوابة رقم (2).

• Parents receive their children from grades seven to twelve (girls) from Gate No. (2).

• Students from grade five to the twelve boys exit from Gate No. (6).

• All the **new students** - who recently joined our school from all grades and are registered in the transportation service are requested to visit the school campus with their parents on Sunday, August 28th from 9:00 am to 1:00 pm at the KG section. This visit is planned to finish the transportation arrangements, register their addresses by region, meet the drivers and inform them of their assigned bus numbers.

• Parents of the students who are scheduled to attend school on Monday, Tuesday, and Wednesday will drop off their children at school in the morning while the school is committed to securing their return trip during these days by its transportations, provided that the transportation service will be organized in both the morning and afternoon cycles starting from Thursday September 1st.

School Timing:

• Students who are scheduled to attend school on Monday, Tuesday, and Wednesday can only attend on the days that are identified for their grades and resume back on Thursday, September 1st for **example**, grade 4 students will attend to school on Mondays and will not attend to school on Tuesday and Wednesday but will resume school on Thursday.

• Next week, school starts from 7:30 am to 12:00 pm on Monday, Tuesday and Wednesday, and until 11:00 am on Thursday and Friday.

Important guidelines:

• All students are required to wear the school uniform from the first day of school and the student code of conduct will be applied to those who violate this rule.

• It is strictly prohibited to bring cell phones to school for any reason whatsoever and the school will not tolerate any violation.

• يخرج الطلبة من صفوف الخامس إلى الثاني عشر (بنين) من البوابة رقم (6).

• يبدأ دوام طلبة الروضة الثانية يوم الإثنين الموافق 9/5.

• يحضر جميع الطلبة الجدد الملتحقين بالمدرسة والمسجلين **بخدمة المواصلات المدرسية** لهذا العام من الروضة وحتى الثاني عشر مع ذويهم يوم الأحد الموافق 8/28 نستقبلكم في مبنى الروضة من الساعة التاسعة صباحًا وحتى الحادية عشر وذلك بهدف تسجيل عناوينكم حسب المناطق والتعرف على السائقين وتزويديكم بأرقام الحافلات الخاصة بأبنائكم.

• يلتزم أولياء الأمور بتوصيل أبنائهم إلى المدرسة صباحًا أيام الإثنين والثلاثاء والأربعاء للصفوف المحددة أعلاه وتلتزم المدرسة بتأمين رحلة عودتهم إلى المنزل خلال هذه الأيام، على أن تنتظم خدمة المواصلات في رحلتي الصباح والعودة بدءًا من يوم الخميس الموافق 9/1.

توقيت الدوام:

• الطلبة المحدد لهم الحضور أيام الإثنين والثلاثاء والأربعاء يحضرون في تلك الأيام فقط على أن يُستأنف دوامهم يوم الخميس الموافق 9/1. **مثال** ذلك يتواجد طلبة الصف في المدرسة يوم الإثنين ولا يحضرون إلى المدرسة أيام الثلاثاء والأربعاء على أن يستأنفوا دوامهم يوم الخميس.

• خلال الأسبوع القادم يبدأ الدوام المدرسي من الساعة السابعة والنصف وحتى الثانية عشر أيام الإثنين والثلاثاء والأربعاء كما يبدأ في ذات الموعد أيام الخميس والجمعة على أن ينتهي الساعة الحادية عشرة.

تعليمات هامة:

• يلتزم جميع الطلاب بالزي المدرسي من اليوم الأول للدوام وسيتم تطبيق إجراءات لائحة السلوك على من يخالف ذلك.

• يمنع منعًا باتًا إحضار الهاتف الخليوي إلى المدرسة لأي سبب كان ولن تتهاون المدرسة في ذلك.

- The student shall abide by all precautionary measures and wear their masks during the school day (except for those who have a medical exemption letter) by the medical authority.
 - It is strictly prohibited to wear a jacket that is colored, decorated with drawings, or with hoodies and it is forbidden to wear jackets that are closed against the chest.
 - Male students are obliged to shorten their hair throughout the academic year without any exemptions and the school will not tolerate this matter like the violation of other school rules.
- يلتزم الطالب بجميع الإجراءات الاحترازية وبعدم إلقاء الكمامة طوال مدة بقائه بالمدرسة (فيما عدا من لديه عذر طبي موثق من جهة طبية على أن يحضر الطالب ما يثبت إعفائه)
 - يمنع منعا باتا لبس الجاكيت الملون أو المُزين بالرسومات أو ذوات غطاء الرأس ويمنع ارتداء البلوفرات المغلقة من جهة الصدر.
 - يلتزم الطلاب البنين بتقصير شعرهم على مدار العام الدراسي دون استثناء ولن تتهاون المدرسة في هذا الشأن كغيرها من مخالفات السلوك.

• **PCR test is not required from students**

• لا يشترط تسليم فحص PCR للطلبة.

Thank you for your continued support

نشكركم على دعمكم المتواصل